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Bitte Kempe Björkman: Jag har sökt efter rätt sak att göra för att hitta min roll i 
gemenskapen. Jag ska inte stå på barrikaderna och prata om vetenskapliga studier, 
utan jag har kommit på att jag ska fungera som en kanal för andra. 
 
Andreas Eenfeldt: Berätta. 
 
Bitte Kempe Björkman: Jag lärde känna Hanna Boëthius, min kollega och kumpan i 
det här sammanhanget. Vi åkte på LCHF-kryssningen i Karibien 2015. Sen åkte vi igen 
året därpå. Och vi satt där och tänkte... "Vad gör vi här, egentligen? Borde inte de 
komma till Europa?"  


